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OR.0012.8.6.2024 

PROTOKÓŁ nr 20/24 

z posiedzenia Komisji Doraźnej ds. zbiornika małej retencji w Kurowie 

odbytego w dniu 29 lutego 2024 r. godz. 09:00 do 09:03 

pod przewodnictwem Pana Tomasza Akulicza 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 

1. Akulicz Tomasz – przewodniczący 

2. Gęsiak Andrzej 

3. Grajnert Tomasz 

4. Kaftan Sławomir 

5. Psuja Wojciech 

 

Obecni na posiedzeniu: 

Maciej Preś – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju (IR). 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przejęcie protokołu nr 18/24 z posiedzenia komisji. 

4. Informacja na temat realizacji wniosku komisji z dnia 25 stycznia 2024 r. w sprawie 

uzupełnienia dokumentacji projektowej dotyczącej wykonania analizy hydrologicznej 

w zakresie pracy planowanego zbiornika małej retencji w Kurowie, gm. Wieluń. 

5. Oświadczenia, zapytania radnych. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 
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Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Akulicz dokonał otwarcia posiedzenia. Przywitał wszystkich 

obecnych. Stwierdził kworum. Na 5 radnych, w posiedzeniu komisji udział bierze 5 radnych. 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś proponuje zmiany do porządku 

obrad? Nikt się nie zgłosił.  

Porządek obrad stanowi zał. nr 2. 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu nr 19/23 z posiedzenia komisji. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś zgłasza uwagi, pytania                                        

do sporządzonego protokołu? Nikt się nie zgłosił.  

Komisja przyjęła protokół nr 19/24. 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 4 

Informacja na temat realizacji wniosku komisji z dnia 25 stycznia 2024 r. w sprawie 

uzupełnienia dokumentacji projektowej dotyczącej wykonania analizy hydrologicznej                          

w zakresie pracy planowanego zbiornika małej retencji w Kurowie, gm. Wieluń. 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy wniosek komisji z dnia 25 stycznia 2024 r. 

został zrealizowany przez Pana Burmistrza? 
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Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju (IR) - Maciej Preś powiedział, że ten wniosek został 

wysłany wykonawcy. Wykonawca ma problemy kadrowe. Niemniej jednak obiecał, że w tym 

tygodniu ustosunkuje się e-mailowo. Przypominali też mu o wodowskazach, o których była 

mowa na jednej z wcześniejszych komisji. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Akulicz zapytał, o wspomniane przed chwilą przez naczelnika 

wodowskazy. W których miejscach należałoby je umieścić?  

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju (IR) - Maciej Preś powiedział, że w tych dwóch 

aspektach wykonawca ma się ustosunkować w najbliższych dniach.  

Przewodniczący Komisji Tomasz Akulicz zaznaczył to o czym przed chwilą mówił Pan 

naczelnik, że wniosek został przekazany wykonawcy do realizacji. Powiedział, że ma nadzieję, 

iż do następnej sesji będzie już wiadomo co w tym temacie zostało zrobione. Zaznaczył,                      

że zbliża się koniec VIII kadencji w związku z tym chciałby zamknąć pewien etap prac komisji. 

Odniósł się do tego o czym na ostatnim posiedzeniu komisji mówił radny Andrzej Gęsiak, aby 

przy projektowaniu zbiornika małej retencji w Kurowie uwzględnić mały zbiornik który tam się 

znajduje, jako zbiornik przedwstępny. Powiedział, że rozmawiał na ten temat i trzeba to zrobić, 

ale na etapie projektowania, ponieważ same analizy, czyli to co w tej chwili robią nic nie wnosi 

do tego drugiego zbiornika. Dopiero jak będzie zlecony projekt to wówczas należy pilnować 

tych prac.    

Radny Andrzej Gęsiak powiedział, że ma już ten projekt zrobiony. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Akulicz powiedział, że chodzi mu o projekt dużego zbiornika, 

żeby uwzględnić ten mały, już na etapie projektowania. Podkreślił, że trzeba to zrobić.  

Radny Andrzej Gęsiak powiedział, że później nie będzie tej wody skąd zasilać. 

 Przewodniczący Komisji Tomasz Akulicz powiedział, że biorąc pod uwagę, że wnioskowali                 

o czyszczenie rowów melioracyjnych i rowów, które wchodzą do kanału, aby udrożnić te cieki 

wodne jest to możliwe zgodnie z dokumentacją którą otrzymali. Niemniej jednak tym 

tematem muszą zająć się już projektanci.   

Przewodniczący Komisji Tomasz Akulicz zapytał, kto jeszcze chciałby zabrać głos w tym 

punkcie? Nikt się nie zgłosił. 
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Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 5 

Oświadczenia, zapytania radnych. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Akulicz zapytał, kto chciałby zabrać głos w tym punkcie? Nikt 

się nie zgłosił.  

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 6 

Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Akulicz zamknął posiedzenie Komisji. Pożegnał wszystkich 

obecnych. 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Na tym protokół zakończono i podpisano.                

    Przewodniczący Komisji 

 

            Tomasz Akulicz 

Protokół sporządziła: 

 

Adrianna Gajek     


